
Respostes a la ciutadania d’ICV al Ple de 19-2-2014 
 
 
Fernando Lucio 
 
Quisiera preguntar a todos los grupos políticos, qué grado de 
responsabilidad estaréis dispuestos a asumir delante de los vecinos, 
cuando el tanatorio se convierta en crematorio, como ya ha sucedido en 
otras poblaciones vecinas y teniendo en cuenta el “servicio integral” que 
ofrecen estas empresas. 
 
La senyora Ibáñez: 

“Bé, nosaltres ens posicionem dient que si hi ha una mínima possibilitat que hi 
pugui haver un crematori, el que no volem és un tanatori, ni aquí ni al tercer 
lloc, ni en una altra ubicació. I ens determinem en aquest punt.” 

 
Josep Martin 
 
En relació al punt 5 del ple ordinari de l’Ajuntament del 12 de desembre 
del 2013, sobre el dictamen proposant l’aprovació de conveni urbanístic 
relatiu a la permuta de la finca situada a la confluència dels carrers Nord i 
Andreu Amat per la finca situada a l’Avinguda Jacint Esteve i Fontanet, 
112 
Pregunta per l’equip de Govern i tots els grups polítics: 
En vista de les al·legacions i les signatures de suport del veïnat en contra 
de la possible instal·lació del tanatori al c/ Nord – c/ Andreu Amat, quina 
és la posició actual de tots els grups polítics? S’està valorant la 
reubicació proposada per tots els veïns? 
 
La senyora Ibáñez: 

“Respecte a la primera pregunta, el que dèiem abans. Si un tanatori ha 
d’implicar un crematori, per poca possibilitat que hi hagi estarem en contra del 
tanatori, aquí i a la tercera ubicació. Respecte a com esteu amb el tema de la 
reunió, com s’ha plantejat i tal, dilluns vam tenir junta de portaveus, i sí que s’ha 
plantejat la tercera opció, la que deia l’Albert ara, allà, a El Gall. L’ajuntament 
no està per la tercera opció, perquè la veu molt complicada, la veu difícil o la 
veu impossible, però això és el que ens van transmetre. O sigui, de moment la 
situació està així, es va plantejar per part dels grups de l’oposició que els veïns 
volien una tercera opció, que era aquella, i l’equip de govern ens treu les 
pegues d’aquesta tercera opció. Així està ara mateix el tema.” 

 

 



 
 
 


